
 
 
Številka: 900-3/2023/3 

Datum: 22. 3. 2023 

 

 

ZAPISNIK 3. SEJE SVETA STARŠEV - 2. REDNA 

 

 

Tretja seja Sveta staršev je potekala v sredo, 22. 2. 2023, ob 17.00 v  prostorih jedilnice 

OŠ Predoslje Kranj.  

 

Prisotni: Gregor Jerše, Nadja Vakaričič, Jasmina Žnidaršič, Špela Bajec, Benjamin 

Korenjak, Boštjan Smukavec, Albina Ribič, Petra Torkar, Urška Pelko, Darja Roblek, 

Samo Kastelic, Bojan Arzenšek, Maja Kocjančič, Mateja Koprivec, Neža Zupančič 

Logar, Nina Razinger, ravnateljica Janja Sršen, pomočnica ravnateljice Katja Perčič 

Košir, pomočnica ravnateljice za vrtec Alenka Butara, tajnica VIZ Valentina Plevnik. 

 

Opravičeno odsotni: Tea Ravnik, Medeja Sedlar, Nina Logar Poljanec, Tamara Trelc, 

Gregor Dolenec, Mojca Leban, Primož Bedrač, Rok Vodiškar. 

 

Dnevni red: 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti seje. 

 

2. Potrditev dnevnega reda. 

 

3. Pregled  in potrditev zapisnika pretekle seje. 

 

4. Poročilo predstavnikov razredov. 

 

5. Razno. 

 

6. Predlogi, pobude, vprašanja.  

 

 

 

 

 

K 1. 



Ugotovili so, da je seja sklepčna (7 članov je bilo opravičeno odsotnih).

K 2.
Predsednik Sveta staršev Kranj g. Jerše je predstavil dnevni red, ki je zapisan na
vabilu. 
Dnevni red je bil soglasno potrjen.

K 3. 
Ravnateljica je na kratko povzela sklepe pretekle seje. Povedala je, da je bil osnutek
preteklega  zapisnika  objavljen  na  šolski  spletni  strani,  kot  je  bilo  sprejeto  s
prenovljenim Poslovnikom. Povzela je sklepe preteklih zapisnikov.
 
Ravnateljica je člane Sveta staršev pozvala k potrditvi zapisnika pretekle redne seje
in  dopisne  vezane  na  ponovne  nadomestne  volitve  za  člana  Sveta  zavoda  –
predstavnika staršev vrtca preko elektronskega, anonimnega glasovanja.
Volilna komisija je potrdila, da je bila v Svet zavoda OŠ Predoslje Kranj izvoljena ga.
Neža Zupančič Logar.

SKLEP 1: Člani Sveta staršev OŠ Predoslje Kranj so z dvigom rok soglasno 
potrdili zapisnik 1. redne seje Sveta staršev OŠ Predoslje Kranj z dne 26. 9. 
2022 ter zapisnik 2. seje – 1. dopisne z dne 24. 11. 2022.

K 4.
Predstavnica vrtca, ga. Tea Ravnik, je bila opravičeno odsotna.

Predstavnica skupine Pikapolonice iz vrtca, ga. Zupančič Logar je povedala, da na
roditeljskem sestanku ni bilo posebnosti. Z veseljem je povedala, da se plesni tečaj v
vrtcu izvaja.

Predstavnica skupine Sovic iz vrtca, ga. Razinger, je povedala, da na roditeljskem
sestanku ni bilo posebnosti. Povedala je, da se tudi v njihovi skupini uspešno izvajata
plesni tečaj in nogomet. Starše zanima le, kdaj bo naslednji roditeljski sestanek. 

Ga.  Alenka Butara je  povedala,  da bo roditeljski  sestanek izveden v roku enega
meseca.



Predstavnika  9.b  razreda,  ga.  Kocjančič  in  g.  Arzenšek,  sta  poročala,  da  so  na
roditeljskem sestanku starši poslušali predavanje policista g. Zupana o problematiki
vejpanja in uporabi fug. Izvedeli so veliko uporabnih informacij. Ga. Saša Medved,
svetovalna  delavka,  je  izvedla  predavanje  na  temo  poklicne  orientacije.  Na
roditeljskem sestanku  so  se  pogovarjali  tudi  o  končnem izletu  v  Gardaland.  Ga.
Kocjančič je postavila vprašanje, zakaj je bil športni dan organiziran na pustni torek.

Potekala je razprava o problematiki vejpanja in pomembnosti ozaveščanja otrok. Na
pripombo o izvedenem športnem dnevu na pustni torek je ravnateljica je pojasnila, da
je  bil  zimski  športni  dan  sprva  načrtovan  v  januarju,  a  je  bil  odpovedan  zaradi
slabega vremena in prestavljen na termin, ko je bilo možno dobiti proste avtobuse.

Predstavnik 8.b razreda, g. Kastelic, je povedal, da je roditeljski sestanek potekal
brez posebnosti. Govorili so predvsem o taboru v Murski Soboti. Razredničarka jih je
opozorila na uporabo vejpov v 8. razredih. 

Predstavnica  8.c  razreda,  ga.  Koprivec,  je  povedala,  da  je  roditeljski  sestanek
potekal  brez  posebnosti.  Razredničarka  jim  je  predstavila  poročilo  o  polletnem
obdobju.  Učenci  imajo  dober  uspeh  in  so  delavni.  Pod  točko  razno  so  starši
izpostavili, da so porcije kosila premajhne (predvsem ko gre za kosilo z lososom).

Potekala je razprava o prehrani in izbirčnosti učencev ter o količini zavržene hrane.
Ravnateljica  se je  o  pripombi  staršev o premajhni  količini  obrokov posvetovala  z
organizatorko prehrane.  Veliko otrok je  izbirčnih,  pojedo le  del  jedi  z  jedilnika.  V
kuhinji vedno omogočijo dodatke, če so na voljo (včasih ni možno zaradi količine –
npr. palačinke ipd.).

Ravnateljica je izpostavila pozabljanje kartic za prehrano pri učencih. Povedala je, da
je na šoli  nov režim. Učenci,  ki  pozabijo kartico,  v tajništvu prevzamejo listek za
kosilo. Če kartico za prehrano pozabijo dvakrat, naročijo novo kartico, ki se zaračuna
pri naslednji položnici za prehrano. Tajnica ob tem obvesti razrednika o naročilu nove
kartice, razrednik pa o tem naprej obvesti starše. S to novostjo se je močno izboljšalo
stanje pri vsakodnevnem pozabljanju kartic za prehrano.

Predstavnik 8.a razreda, g. Vodiškar, je bil opravičeno odsoten.

Predstavnica 7.c razreda, ga. Trelc, je povedala, da je roditeljski sestanek potekal
brez posebnosti. Učenci so glasni in vedoželjni. V razredu tekmujejo glede ocen, kar



je postalo moteče, a zadevo rešujejo. So učno uspešen razred. Na sestanku so se
pogovarjali še o šoli v naravi in zbiranju papirja.

Predstavnica 7.b razreda, ga. Pelko, je povedala, da na roditeljskem sestanku ni bilo
posebnosti.  Razredničarka jim je predstavila delo v prvem ocenjevalnem obdobju.
Podan je bil predlog, da je podeljenih premalo pohval. Predlagali so, da bi večkrat
zapisali, kaj učenci naredijo dobro, in ne samo, kaj naredijo narobe.

Ravnateljica je povedala, da učitelji večkrat ustno pohvalijo učence, se je pa strinjala,
da je predlog pisne pohvale na mestu. 

Predstavnik 7.a razreda, g. Bedrač, je povedal, da je roditeljski sestanek potekal brez
posebnosti.   Pogovarjali  so  se  o  uporabi  vejpov  na  šoli  in  karticah  za  šolsko
prehrano.

Predstavnica 6.c razreda, ga. Trelc
, je bila opravičeno odsotna.

Predstavnica 6.b razreda, ga. Leban, je bila opravičeno odsotna.

Predstavnica 6.a razreda, ga. Torkar, je povedala, da na roditeljskem sestanku ni bilo
posebnosti. Govorili so o zimski šoli v naravi in o povprečju ocen v polletju. Povedala
je, da so otroci delavni in se v razredu razumejo.

Predstavnica 5.b razreda, ga. Ribič, je povedala, da je razredničarka na roditeljskem
sestanku uvedla, da učenci vsako uro menjajo sedežni red in da na ta način utrjujejo
odnose. Pri učencih se sicer kaže slabša motorika in koncentracija. Pri ocenjevanju
so uspešni. Starši so pohvalili delavnice za samostojnost in odgovornost otrok, ki jih
izvaja  specialna  pedagoginja  ga.  Piškur,  ki  je  bila  tudi  gostja  na  roditeljskem
sestanku. Razredničarka jih je opozorila tudi o uporabi vejpov na šoli in o uporabi ličil
pri puncah.

Predstavnik 5.a razreda, g. Dolenec, je bil opravičeno odsoten.

Predstavnik 4.b razreda, g. Smukavec, je povedal, da so na roditeljskem sestanku
govorili  o predmetniku in ocenjevanju. Učenci dosegajo dobre ocene. Učiteljica je
izpostavila pomembnost branja. Predstavila jim je naravoslovni tabor, ki bo v maju.
Govorili so tudi o uporabi vejpov in nevarnostih izzivov na TikToku.



Potekla je razprava o pomembnosti branja in o bralni pismenosti nasploh.

Predstavnica 4.a razreda, ga. Logar Poljanec, je bila opravičeno odsotna.

Predstavnica 3.a razreda, ga. Bajec, je povedala, da so na roditeljskem sestanku
govorili  o  tri-dnevnem  taboru.  Učenci  so  se  prvič  soočili  s  številčnimi  ocenami.
Učiteljica  je  staršem  predstavila  delo  do  konca  šolskega  leta.  Staršem  je  všeč
učiteljičina metoda, da se otrokom pojasni, zakaj se učijo, kako naj se učijo, kdaj so
uspešni, kako napredujejo, kako se spopasti s pridobljeno slabo oceno, s težavami
pri učenju. Kot razred so živahni, predvsem fantje. Učiteljica jih spodbuja k branju z
izpolnjevanjem slikovnega gradiva (križci).

Ravnateljica je povedala, da ima specialna pedagoginja, ga. Piškur, delavnice branja
in da vsi učitelji spodbujajo učence k branju.

Predstavnik 3.b razreda, g. Korenjak, je povedal, da je roditeljski sestanek potekal
brez posebnosti. Govorili so o NPZ-ju. V razredu ni posebnih težav. Govorili so tudi o
opravičenih izostankih in o tem, kako bodo manjkajoči pridobili oceno.

Predstavnica 2.b razreda, ga. Vakaričič, je povedala, da so na roditeljskem sestanku
govorili  o razredni dinamiki. Učiteljica je povedala, da so otroci glasni, manjka jim
zbranosti, potrpežljivosti. Na drugi strani se vidi napredek v samostojnosti. Specialna
pedagoginja, ga. Piškur, je v razredu izvedla delavnico, s katero je preverila, koliko
besed preberejo v eni minuti. Delavnico bodo izvedli ponovno.

Predstavnica 2.a razreda, ga. Žnidaršič je povedala, da na roditeljskem sestanku ni
bilo posebnosti.  Obravnavali  so razredno dinamiko. Govorili  so o samostojnem in
timskem delu v razredu. Staršem so predstavili, kaj bodo delali v prihodnje. Učiteljica
je izpostavila pomen branja. Bralne tehnike so se izboljšale. Govorili so o aktivnostih
do konca šolskega leta. Predstavnica razreda je izpostavila, da so z učiteljico res
zadovoljni.

Predstavnica 1.b razreda, ga. Sedlar, je bila opravičeno odsotna.

Predstavnik 1.a razreda, g. Jerše, je povedal, da je roditeljski sestanek potekal brez
posebnosti.  Učiteljica  je  pohvalila  razred.  Podala  je  napotke,  kako  naj  starši
pomagajo pri učenju, branju.



K 5.

Pod  točko  Razno  se  je  razvila  razprava  o  problematiki  zaklepanja  vrat  v
popoldanskem času,  ko  imajo  učenci  interesne  dejavnosti.  Vrata  so  v  tem času
zaklenjena in za starše to predstavlja problem, ker ne morejo z otrokom v šolo, če
zamudi. Govorili so tudi o gibanju otrok, gibalnih uricah v šoli, interesnih dejavnostih
v sklopu šole in tistih, ki jih organizirajo klubi. 
Ravnateljica  je  povedala,  da  ima  šola  režim  popoldanskega  zaklepanja  zaradi
varnosti. Žal šola nima več informatorja pri glavnem vhodu, ki bi imel nadzor nad
vstopi v šolo. Ravnateljica je izpostavila, da so dogovorjeni, da trener zbere otroke
pred vhodom in jih pripelje v telovadnico. Po koncu vadbe učence pospremi do vrat.
Šola je dogovorjena, da klubi upoštevajo šolski red. Klubi so odgovorni, da ravnajo v
skladu s podpisanimi dogovori. 
Starši so izpostavili, da bi želeli, da šola ponudi otrokom več popoldanskih interesnih
dejavnosti,  ki  naj  bi  jih  vodili  učitelji,  saj  ne  želijo  profesionalnega  klubskega
treniranja, ampak le rekreacijo in druženje v športnem duhu.

Naprej  so  razpravljali  o  šolskem  parkirišču.  Starši  so  opozorili  na  zastoje  na
spodnjem parkirišču.  Problem nastaja,  ker  starši  ne  parkirajo  na  parkirna  mesta,
temveč odlagajo otroke na dovozu in naredijo zastoje. Prav tako starši opozarjajo, da
opažajo,  da  nekateri  ne  spoštujejo  pravil  krožnega  prometa.  Člani  sveta  staršev
predlagajo,  da  bi  se  starši  razvrstili  v  dve  koloni,  ko  oddajajo  otroke.  Če  bi  vsi
parkirali na parkirna mesta, bi se verjetno soočali z veliko razbite pločevine. 

Ravnateljica bo preverila promet na parkirišču in staršem poslala opomnik o režimu
na parkirišču.

Starši so postavili vprašanje, ali otroci lahko medtem, ko čakajo na svoje aktivnosti
po pouku,  npr.  plesne vaje,  počakajo v  šoli.  Ravnateljica je  odgovorila,  da lahko
počakajo v knjižnici ali v jedilnici. 

Razpravo so nadaljevali z vprašanjem odstranjenih vrat v toaletnih prostorih. Otroci
so povedali, da jih moti vonj, ki prihaja iz stranišč.
Ravnateljica je odgovorila, da žal šola še ni priklopljena na novo kanalizacijo in ob
spremembi vremena iz odtokov zaudarja. Ko bo to urejeno, se bo ta problem rešil.
Vrata so odstranili zaradi zbiranja učencev v toaletnih prostorih in vejpanja. Poudarila
je, da se stvari zboljšujejo. 



Potekal je razgovor o vse večji vzgojni problematiki, o med-vrstniškem nasilju in o
stiskah  posameznikov.  Ravnateljica  je  povedala,  da  so  novost  tudi  zaupnice  pri
psihologinji, kjer se otroci tudi pogovorijo o vseh svojih problemih. Zaupnice potekajo
dvakrat tedensko, po dogovoru se učenci lahko za obisk tudi individualno naročijo v
drugem terminu.

Omenili so tudi šolski ples. Ravnateljica je odgovorila, da so ga običajno organizirali
dvakrat letno. Ponovno je povedala datum valete, in sicer 15. 6. 2023. Razpravljali so
tudi o uporabi mobilnih telefonov. Predlog je bil, da se naredi dopolnitev k pravilniku o
uporabi  mobitelov  v  šoli.  Starši  ugotavljajo,  da  pa  bi  bilo  pametno,  da  bi  učenci
izjemoma lahko imeli pri sebi mobitel, npr. na dnevih dejavnosti.

Za zaključek razprave je ravnateljica podala še par aktualnih informacij. Povedala je,
da bo na šoli organiziran pomladni bazar. Dogodek je prestavljen iz 30. na 29. 3.
2023. Dopoldan bodo organizirane delavnice, popoldan pa druženje otrok in staršev.
Na  bazarju  se  bodo  prodajali  otroški  izdelki.  Izkupiček  od  nakupa  izdelkov  bo
namenjen  nakupu novih  košev  v  telovadnici  ali  ureditvi  senzornih  kotičkov  v  šoli
(odločitev še ni dokončno sprejeta). Na koncu je ravnateljica zbrane seznanila še, da
je  leto  2023  leto  50.  obletnice  šole  in  da  bo  konec  leta  organiziran  slavnostni
dogodek za počastitev obletnice.

Ravnateljica se je prisotnim zahvalila za udeležbo na 3. seji Sveta staršev.

Sestanek se je zaključil ob 19.30.

Zapisala:     Predsednik Sveta staršev:

Valentina Plevnik,   Gregor Jerše
22. 2. 2023
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